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Megnyílt�a�teniszcentrum
SPORTOLJUNK! Augusztus 31-én 
délelőtt ingyenes családi nap keretében 
nyitotta meg kapuit városunk legújabb 
sportlétesítménye, a teniszcentrum a 
sporttelepen. A központban a Molnár 
Teniszakadémia három, télen-nyáron 
használható salakos pályát üzemel-
tet. A megnyitón dr. Győri Ottilia pol-
gármester köszönetét fejezte ki az üze-
meltetőnek, hogy a teniszcentrum lét-
rehozásával új sportolási lehetőséget 
teremtett Budakeszin. Elmondta, hogy 
az akadémia térítésmentesen vállalta 
a budakeszi iskolások sportoktatását a 
testnevelési órák keretében heti két al-
kalommal, továbbá évente kétszer a ma-
ihoz hasonló családi napon ingyenesen 
ismerkedhetnek az érdeklődők a te-
nisszel. A polgármester kiemelte, hogy 
a budakeszi sporttelep számos szabad-
idős tevékenységnek ad otthont város-
unk sportközpontjaként. Tavaly saját 
beruházásban műfüves pályát adtak át, 
most teniszcentrum nyílt, és hamarosan 
kezdődik a futókör és a 150 négyzetmé-
teres sportpark építése. Itt kap majd he-
lyet a tanuszoda is, a terület kivitelezés-
re átadása ősszel várható. Mindezeken 
felül a meglévő élőfüves pálya hálóit is 
kicserélték, továbbá idén megkezdődik 
a sportpálya körbekerítése is 7 millió fo-
rintos önkormányzati támogatással.

Molnár Balázst, az akadémia ügyve-
zetőjét terveiről kérdeztük. 

Mit lehet tudni a Molnár Teniszaka-
démiáról? Honnan az indíttatás és a 
tapasztalat?

A teniszakadémiát 2009-ben alapítottuk 
Budapesten, azzal a céllal, hogy kortól 
és tenisztudástól függetlenül mindenki 
a lehető legjobb oktatásban részesüljön.  
Precizitás, 100 százalékos odafigye-
lés, rengeteg szakmai segédeszköz és 
tervezés, de ami a legfontosabb mindez 
játékos formában és sok-sok szeretettel, 
szívvel. Az első lépés, hogy a tanítvány 
megszeresse a teniszt és minket, otthon 
érezze magát. Ezután bármit megtanul-
hat. Ezt szeretnénk Budakeszin is meg-
honosítani.

A teniszakadémia a Szépvölgyi út- 
nál csaknem 10 éve sikeresen mű- 
ködteti budai iskoláját. Miért éppen 
Budakeszire esett a választás újabb 
pályák létesítésére?

20 évvel ezelőtt Budajenőn laktam, Buda-

pesten tanultam, 
ott teniszeztem. 
Minden nap, mi- 
kor áthaladtam 
Budakeszin, fel- 
merült bennem  
a kérdés, hogy 
egy ilyen szép 

agglomerációs kisvárosban miért nincs 
teniszpálya. A magyar „tenisztérképen” 
a település és környéke „fekete folt” volt 
eddig. Budakeszi és a Zsámbéki-me-
dence lélekszáma egyre nő. Szerintünk 
nagy az igény a sportra, így a teniszre 
is, főleg a gyerekek körében.

Az akadémia honlapján több beszá-
moló és fotó is található az évek 
óta sikeresen megrendezett pécsi, 
keszthelyi, zamárdi és budapesti 
gyermek- és családi táborokról, 
Play and Stay versenyekről. Buda-
keszin is szerveznek majd hasonló 
közösségépítő megmozdulásokat?

A közösségépítést a nyitással egy időben 
meg is kezdtük. A nyári szünet utolsó 
hetében megrendeztük első napközis 
táborunkat egész napos programmal, 
háromszori étkezéssel, játékokkal és 
persze sok-sok tenisszel. Augusztus 31-
én a hivatalos megnyitó keretein belül, 
ingyenes családi nappal folytattuk, majd 
szeptember 28-án Play and Stay verseny- 
nyel készülünk. A téli szezonban mini-
mum havonta egyszer, hétvégén temati-
kus versenyeket szervezünk majd.

Több korábban megjelent interjúban 
is nyilatkozta, hogy a fő hangsúlyt a 
gyermek- és ifjúsági tenisz fejlesz-

tésére helyezik majd Budakeszin. 
Miért tartja fontosnak e terület fej-
lesztését és gondozását?

Támogatjuk, sőt nagyon fontosnak 
tartjuk a felnőtt profi és amatőr teniszt. 
De az ifjúsági sport ennél is fontos-
abb. A mozgás, a sport alapvető része 
kell, hogy legyen a gyerekek életének. 
Mindez nem csak az egészségük miatt 
fontos, hanem azért is, hogy tartoz-
zanak valahová. Legyen egy közösség, 
egy csapat, aminek a gyerekek szerves 
részei lehetnek. Ezt nemcsak edzőként, 
de gyakorló apaként is nagyon fontos-
nak tartom. Legfőbb célunk egy komoly 
gyermekközösség kialakítása a város 
sportpályáján.

Lát esélyt arra, hogy sikerül olyan 
tehetséges gyerekeket kinevelniük,  
akik képesek lesznek a továbbfej- 
lődésre, esetleg hazai vagy nemzet-
közi versenyeken való sikeres sze-
replésre?

Hisszük, hogy mindent az alapoktól 
kell kezdeni, számunkra az új pálya 
nagy lehetőség. Fontos, hogy a kezdők 
a lehető leghamarabb profi oktatásban 
részesüljenek már tanfolyami keretek 
között is. Ha ügyes a gyermek, és kedve 
is van, átléphet versenytenisz szakosz- 
tályunkba, ahol minden lehetőséget 
megkap karrierje beindításához. Buda-
pesten sok ilyen sikertörténetünk van, 
miért ne lehetne itt is?

Ezúton is gratulálunk a Molnár Tenisza-
kadémiának az új létesítményhez, kí-
vánjuk, hogy használják egészséggel a 
pályákat a budakeszi lakosok.

AVATÁS Ünnepélyes keretek között 
szeptember 2-án adtuk át a Széchenyi 
István Általános Iskola új, Árpád feje-
delem téri épületét, egyben megnyitot-
tuk az idei tanévet az iskola diákjai és 
pedagógusai számára. A rendezvényen 
dr. Győri Ottilia polgármester, Csen-
ger-Zalán Zsolt országgyűlési képvi- 
selő, Maruzsa Zoltán, az Emberi Erő- 
források Minisztériumának köznevelé-
sért felelős államtitkára és Szabó Tün- 
de, az Emberi Erőforrások Minisztéri-
umának sportért felelős államtitkára 
köszöntötte a megjelenteket. 

A polgármester beszédében kiemel- 
te: „A legfontosabb számunkra, hogy   
diákjaink, gyermekeink nap mint nap 
szeretettel, jókedvvel jöjjenek szép, új 
iskolánkba és tanulásra motiváltak 
legyenek. Az épület elkészült, a fel-
tételek adottak, de elengedhetetlenül 
szükség van a tanárok, a szülők és 
nagyszülők munkájára is, és minden-
kire, aki a nevelésben, oktatásban részt 
vesz.”

Csenger-Zalán Zsolt köszönetét fe-
jezte ki a polgármesternek és a képvise-
lő-testületnek az új iskolaépület-fejlesz-
tésben kifejtett munkájukért. Maruzsa 

Zoltán köszönetét fejezte ki, hogy részt 
vehet a budakeszi általános iskola 
épületének átadó ünnepségén. Kie- 
melte, hogy a maihoz hasonlóan csak- 
nem 800 helyszínen épül vagy épült  

iskola Magyarorszá- 
gon. Szabó Tünde 
sportért felelős ál-
lamtitkár elmondta, 
hogy minden új épü- 
let kedves a lako-
sok szívének, külö- 
nösen akkor ha egy 
új iskolaépületről 
van szó. Büszke ar- 
ra, hogy itt Budake- 
szin ilyen nagy becs- 
ben tartják az ifjúsá- 
got. 

Az épületet meg- 
áldották az öt, Buda-
keszin működő egy-
házközség és gyüle- 
kezet képviselői. Az 
iskola tanulói válto- 
zatos műsorokkal ké- 
szültek az ünnepség- 
re, melyet Bódi Zsu- 
zsanna intézmény- 
vezető tanévnyitó be- 
széde zárt. Külön 
megköszönte a kor-
mánynak és az ön-
kormányzatnak a be- 

ruházáshoz nyújtott támogatását, azáshoz nyújtott támogatását, az 
építtető Nemzeti Sportközpontok, a ki-
vitelező Épkar Zrt. munkáját és Turiés Turi 
Attila Ybl-díjas építész gondos tervezé-
sét. 

Átadtuk�az�új�iskolaépületet

Molnár Balázs
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